
 Referat af ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen 

Højager, den 29. november 2010 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

3. Aflæggelse af regnskab 

4. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af bidrag og eventuelt indskud 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant 

7. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne (senest 2 uger før generalforsamlingen) 

8. Eventuelt 

 
Ad 1. 
Jesper Rønne blev valgt til dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
Ad 2. 
Bestyrelsens formand Peter fremlagde beretningen for det forløbne år. Hele beretningen kan læses på 
grundejerforeningens hjemmeside (www.hojager.net)  
 
Ad 3. 
Foreningens kasserer gennemgik regnskabet for perioden 1. oktober 2009 til 30. september 2010. Som 
følge af hurtigere tilmelding fra de nyetablerede huse var indtægterne højere end forventet. Samtidig har 
der ikke været anvendt penge til konsulenter og de samlede udgifter var derfor lavere end forventet. 
 
Det samlede regnskab gav et overskud på ca. 42.000 kr. imod et budget på 14.000 kr. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad 4. 
Foreningens kasserer gennemgik budgettet for det kommende år. Budgettet blev godkendt med et 
forventet resultat på ca. 54.000 kr. (forventede indtægter på ca. 130.000 kr. og forventede udgifter på ca. 
76.000 kr.) 
 
Det årlige bidrag pr. husstand på 1.900 kr. fastholdes således. 
 
Derudover blev det besluttet, at bestyrelsesarrangementer fremover skal fremgår særskilt af budget og 
regnskab samt at bestyrelsen fastlægger fordeling af de 6.000 kr. afsat i budgettet til ”Festarrangementer”. 
 
Ad 5. 
På valg var Niels (138) og Jesper (90). Niels (138) og Torben (94) blev valgt til bestyrelsen. 
På valg var Michael (96) og Jesper (136). Frank (102) og Jesper (136) blev valgt som suppleanter. 
 
 



Ad 6. 
Henrik (72) blev genvalgt som revisor. Morten (92) fortsætter ligeledes.  
Flemming (106) blev valgt som revisor-suppleant. 
 
Ad 7. 
Der var ikke indkommet forslag. 
 
Ad 8. 
Tilbud omkring fibernet via Galten Elværk blev kort diskuteret. 
Der var opfordring til, at bestyrelsen fremover udarbejder beslutningsreferater fra deres møder. 


